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Rada Gminy Jabłonna 

Radni-Sesja 

Protokół Nr X 
 

X Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Jabłonna w dniu 10 marca 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: sala narad 

Obrady rozpoczęto 10 marca 2025 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 17:23 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Wiesława Bogusz 

2. Łukasz Burak 

3. Liliana Dalmata 

4. Adam Klimek 

5. Ryszard Lis 

6. Agnieszka Maj 

7. Agnieszka Malec 

8. Mariusz Mielnik 

9. Grzegorz Nowak 

10. Monika Nowak 

11. Jerzy Pawelec 

12. Marcin Pielecha 

13. Kamil Skałecki 

14. Henryk Wilkołek 

15. Michał Zdunek 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Jabłonna Pan Kamil Skałecki 

wypowiadając formułę „Otwieram X nadzwyczajną sesję IX kadencji Rady Gminy Jabłonna”. 

Poinformował, że zgodnie z §20 pkt. 1b ustawy o samorządzie gminnym sesje rady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Przekaz 

realizowany jest wraz z autodyskrypcją. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie 

internetowej Gminy Jabłonna oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Następnie poprosił o sprawdzenie kworum. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi niezbędne kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Nieobecna radna: Agnieszka Malec. 

Kolejno powitał Wójta Gminy Jabłonna - Panią Magdalenę Sałek-Lewczyk, Zastępcę Wójta Gminy 

Jabłonna – Pana Marcina Pastuszaka, Sekretarza Gminy Jabłonna – Pana Ryszarda Próchnickiego, 
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Dyrektora ZASz – Panią Ewę Maj, inspektora ds. administracyjnych i obsługi rady gminy – Panią 

Magdalenę Pęcak, informatyka – Pana Huberta Brydę, Panie i Panów Radnych, gości przybyłych 

na sesję a także wszystkich Państwa, którzy oglądają transmisję z obrad. Listy osób 

uczestniczących w sesji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia zażalenia do Ministra Edukacji na postanowienie 

Lubelskiego Kuratora Oświaty negatywnie opiniujące zamiar likwidacji Szkoły Podstawowej w 

Skrzynicach. 

4. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 4.02.2025 r. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Kamil Skałecki  – poinformował, że zaproszenia na sesję wraz z materiałami zostały dostarczone 

w formie elektronicznej na tablety w dniu 7 marca br. Kolejno zapytał, czy do sposobu 

powiadomienia o sesji są uwagi ze strony Państwa radnych? 

Uwag nie zgłoszono.  

Następnie zapytał, czy ze strony Pani Wójt lub Państwa Radnych są wnioski dotyczące zmiany 

porządku obrad sesji? 

Wniosków nie zgłoszono, wobec tego stwierdził, że uznaje porządek obrad za przyjęty. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia zażalenia do Ministra Edukacji na 

postanowienie Lubelskiego Kuratora Oświaty negatywnie opiniujące zamiar likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Skrzynicach. 

Magdalena Sałek-Lewczyk – odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. Uzasadnienie to 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Kamil Skałecki – powiedział, że projekt tej uchwały był opiniowany na posiedzeniu Komisji 

Oświaty, Kultury, sportu i Spraw Społecznych, poprosił Przewodniczącą Panią Monikę Nowak o 

przedstawienie opinii Komisji. 

Monika Nowak – projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 4 glosami za, przy 1 przeciw. 

Kamil Skałecki – otworzył dyskusję w tym temacie. 

Jerzy Pawelec – mamy podjąć uchwałę w sprawie wniesienia zażalenia na postanowienie, tylko 

przepraszam, czy ktoś zna treść tego postanowienia? Pan Radny zwrócił uwagę, że Radni powinni 

zostać powiadomieni o treści postanowienia, które wpłynęło do gminy. 

 Na sesję przybyła Radna Pani Agnieszka Malec. 
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Magdalena Sałek-Lewczyk – jeśli chodzi o przygotowanie zażalenia to ono opiera się o 

uzasadnienie, które macie bo tak naprawdę, to co już mówiłam na komisji opieramy się głównie 

o to, że Kurator nie przeprowadził procedury badającej legalność podjętej uchwały. 

Przypomniała, że jeżeli chodzi o kwestie związane z zadaniem Kuratora to jest właśnie badanie 

legalności uchwały podjętej przez radę gminy. 

Jerzy Pawelec – mimo wszystko powiedział, że Radni powinni zapoznać się z tym 

postanowieniem, aby wyrobić sobie opinię dość szeroką. Zapytał, dlaczego nie zostało to 

dostarczone w materiałach na sesję? 

Magdalena Sałek-Lewczyk – powiedziała, że rzeczywiście można było to załączyć, ale Państwo 

mogliście o to też poprosić. Przyznała rację, że można było to załączyć.  

Jerzy Pawelec – kiedy mogliśmy poprosić jak informacja o sesji była w piątek o godzinie 15? 

Magdalena Sałek-Lewczyk – powiedziała, że nawet dzisiaj rano. Pani Wójt przeprosiła za to, bo 

przyznała że jest to też jej niedopatrzenie.  

Kamil Skałecki – powiedział, że zasadnym jest odczytanie treści postanowienia. 

Magdalena Sałek-Lewczyk – odczytała treść postanowienia Lubelskiego Kuratora Oświaty. Kopia 

postanowienia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Kamil Skałecki – zwrócił się do Pana Jerzego Pawelca, który odnosił się do terminu na 

posiedzeniu Komisji i powiedział, że zażalenie można złożyć w terminie 7 dni od dnia doręczenia 

postanowienia, czyli jesteśmy w terminie.  

Jerzy Pawelec – chyba delikatnie się źle zrozumieliśmy w tym przypadku. Następnie Pan Radny 

zapytał, z którymi treściami postanowienia Państwo się nie zgadzają? 

Magdalena Sałek-Lewczyk- my nie zgadzamy się z procedurą, którą Pan Kurator przeprowadził, a 

raczej jej brakiem i to podnosimy w piśmie. My się nie odwołujemy do argumentów 

przytoczonych przez Kuratora Oświaty. 

Jerzy Pawelec – cieszy mnie to, a zarazem sprawia mi niesamowitą przykrość, że osoby 

postronne widzą zupełnie naszą szkołę inaczej niż Radni, którzy są, nie wszyscy są mieszkańcami 

naszej gminy, ale którzy mają świadomość gdzie szkoła istnieje, jak funkcjonuje i potem 

podejmują decyzję o jej likwidacji. Każdy ma prawo oczywiście wyboru ale dziękuję, że na naszej 

drodze znalazł się taki człowiek jak Kurator Oświaty, który widzi ten temat zupełnie inaczej niż 

część Radnych. Dziękuję.  

Michał Zdunek – chciałbym bardzo podziękować Pani Wójt za odczytanie tego pisma – 

postanowienia Lubelskiego Kuratora Oświaty, który w swoim uzasadnieniu ewidentnie ukazuje 

nam wszystkim dlaczego ta szkoła powinna cały czas funkcjonować. Dziękuję.  

Kamil Skałecki – w związku z tym, że nie widzę zgłoszeń, zamykam dyskusję w tym punkcie. 

Zwrócił się do mieszkańca, który zgłosił się do zajęcia głosu, mówiąc iż w tym momencie nie 

udzieli mu głosu.  

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały a następnie zarządził głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr X/65/2025 w sprawie wniesienia zażalenia do Ministra Edukacji na 

postanowienie Lubelskiego Kuratora Oświaty negatywnie opiniujące zamiar likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Skrzynicach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Kamil Skałecki 

PRZECIW (3) 

Jerzy Pawelec, Marcin Pielecha, Michał Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mariusz Mielnik, Henryk Wilkołek 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Malec 

 

Kamil Skałecki – przeprosił i powiedział, że w między czasie na sesję przybyła Radna Pani 

Agnieszka Malec, wobec tego nastąpi reasumpcja głosowania.  

Poprosił o potwierdzenie kworum na tabletach.  

Na podstawie potwierdzonego kworum, Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 

radnych. Poprosił o ponowne przygotowanie głosowania w programie e-sesja a następnie 

zarządził głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia zażalenia do Ministra Edukacji na postanowienie 

Lubelskiego Kuratora Oświaty negatywnie opiniujące zamiar likwidacji Szkoły Podstawowej w 

Skrzynicach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Kamil Skałecki 

PRZECIW (4) 

Agnieszka Malec, Jerzy Pawelec, Marcin Pielecha, Michał Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mariusz Mielnik, Henryk Wilkołek 
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 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała nr X/65/2025 została podjęta 9 głosami za, 

przy 4 przeciw i 2 wstrzymujących się.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 4.02.2025 r. 

Kamil Skałecki – zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 

Uwag nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 4.02.2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Michał Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Henryk Wilkołek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w protokół został przyjęty 14 głosami za, przy 1 

wstrzymującym się.  

 

Jerzy Pawelec – proszę jednak udzielić głosu rodzicom.  

Kamil Skałecki – to ja decyduję o tym, czy udzielam głosu czy nie udzielam głosu Panie Jurku.  

Jerzy Pawelec – rodzice nie po to się pofatygowali, poświęcili swój czas, żeby nie poświęcić im 

minuty 

Kamil Skałecki - Rodzice mieli czas na to, aby wypowiedzieć się w tej kwestii Panie Jurku. 

Jerzy Pawelec – kiedy? 

Kamil Skałecki – mieli czas na poprzedniej sesji. Na tej sesji procedujemy dalszy ciąg podjętej 

uchwały intencyjnej, która została zaopiniowana tak a nie inaczej przez Kuratora Oświaty.  

Jerzy Pawelec – na poprzedniej sesji nie mieliśmy postanowienia, ten dokument znacząco 

zmienia postać rzeczy, być może mają jakąś uwagę do treści tego postanowienia.  

Kamil Skałecki – Panie Jurku, był głos w dyskusji, słyszał Pan moją intencję i wypowiedź w stronę 

gości i nie zareagował Pan wtedy, w tym momencie jesteśmy już w innym punkcie. Myślę, że wie 

Pan na czym polega przechodzenie z punktu do punktu w porządku obrad. 

Jerzy Pawelec – nie śmiałem Panu oczywiście przeszkadzać, ale sytuacja staje się dość 

kuriozalna.  

Kamil Skałecki – trzeba było zrobić to w tamtym momencie, bo tak naprawdę to był odpowiedni 

moment.  
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Jerzy Pawelec – na jedną sesję wzywana jest Policja, nie wiem po co. Rodzice nie mają prawa 

zająć głosu przez minutę. 

Kamil Skałecki – dyskusja się odbyła.  

 

Ad. 5. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem punktów obrad Przewodniczący podziękował za udział w obradach i 

wypowiedział słowa: „Zamykam X nadzwyczajną sesję IX kadencji Rady Gminy Jabłonna”. 

Uchwała podjęta na sesji stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Jabłonna 

Kamil Skałecki  

 

 

Przygotowała: Magdalena Pęcak 

 


